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Sent: Tue 12/29/2020 1:47:16 PM

Subject: RE: Veiligheidsberaad 29 december 2020.pptx

Received: Tue 12/29/2020 1:47:16 PM

HaBE Dank helder, goed bezig!

Met vriendelijke groet,

Datum: dinsdag 29 dec. 2020 11:35 AM

minvws.nl>

Kopie: ) @minvws.nl>

Onderwerp: Veiligheidsberaad 29 december 2020.pptx

BES ook voor jou wat achtergrond, in media werd het wel wat groter gemaakt, het gaat hooguit om enkele tientallen

defensiepersoneel op korte termijn.

Vandaag goed overleg gehad, defensie gaat vanmiddag ter plekke beoordeling doen in Groningen, Twente en Apeldoorn.
Zondagavond brieven verstuurd (zie bijlage) en dat was dan kerst 2020.

51.2e

Verzonden: maandag 28 december 2020 21:57

Onderwerp: Veiligheidsberaad 29 december 2020.pptx

Beste allemaal

(met dank aan [EElvoor het in een figuur krijgen van

mijn tekeningf).

Highlights:

« Zondagavond hebben we brief gestuurd over verantwoordelijkheden, (aangescherpte) procedures en codrdinatie bij
hoge druk op de (VVT)zorg agv verzuim en quarantaine maatregelen

+ Die brief werd gewaardeerd door de burgemeesters, waarbij een deel ook blij was met de heroverweging die we op de

laatste aanvragen plegen
+ Een ander deel van het gezelschap benadrukte de last resort functie van Defensie (zoals wij ook) en het belang van een

objectieve afweging (Rotterdam doet bijv. geen verzoek, maar schaalt wel zorg af).
« Ook werd er gevraagd naar afspraak Defensie-UMCU, die hebben we toegelicht, regio Twente heeft verzoek vanuit MST

laten vallen

« Vanmiddag hebben we met Defensie gesproken en die kunnen toch nog enkele tientallen mensen beschikbaar maken.

Heb de DPGen van drie regio’s gesproken en die hebben vervolgens een actueel en meer ingevuld verzoek gedaan.



1008166

+ Samen met twee recente verzoeken uit Amsterdam en aankomend verzoek uit Huizen (Gooi) beoordelen we die morgen

in het driehoeksoverleg (allemaal WT en Covid-units).
+ Defensie gaat daarna op fact finding bij de instellingen die uit de weging komen en dan is het bedoeling dat we

woensdag een besluit hebben.

Was goed Veiligheidsoverleg, er zijn wat verwachtingen gewekt, maar tegelijkertijd is de schaarste aan Defensiepersoneel
benadrukt en dat het echt last resort was. Heb zelf nog wat voorbeelden aangehaald van hoe je het in regio kunt aanpakken aan

de ahnd van verslag van GGD=GHOR wil graag met ons aan de slag met opzetten van expertisecentrum zorgcontinuiteit.
We moeten ook nog verder kijken naar hoe we het intern organiseren.


